
6.2.2023 proběhla po 3leté pauze schůze stravovací komise ve složení: 

Eva Příleská, Blanka Pšurná, Markéta Radostová, Blanka Šálková, Dana Koželová, Lenka Kunčarová 
Dítková, Helena Dobešová, Ilona Jurčeková, Lenka Pírková, Petr Bělohrad, Věra Andrýsková, 
omluvena byla paní Jitka Zajíčková. 

Od dob, kdy jsme se kvůli školní kuchyni scházeli naposledy, se stravování žáků a zaměstnanců školy 

dle komise posunulo k lepšímu a věříme, že tato tendence bude dále pokračovat. 

Na přání rodičů byly zahrnuty saláty jako hlavní jídlo, a to v různých podobách (např. čočkové, kuřecí 

se zeleninou), které dle zpětné odezvy strávníkům chutnají a děti všech věkových kategorií si je rády 

objednávají. 

Stejnou oblibu mají i jídla „sladká“, ať jsou to buchty pečené přímo u nás v kuchyni anebo jiná jídla na 

sladký způsob.  

Jídla byla obohacena i o kompoty a zeleninu, kterou si mohou žáci sami k jídlu dopřát. Tato varianta 

zatím u dětí nemá velké obliby, zůstávají tak zbytky, které jsou v dnešní době hůře snesitelné. Je tedy 

otázkou, zda rodiče zkusí přesvědčit děti k využití této nabídky anebo ji nabízet v menším množství. 

Stejný problém vidí paní kuchařky i u jídel s vepřovým a hovězím masem, s výjimkou mletého. Tyto 

jídla, ač si je žáci sami vybírají, jsou nejčastěji vraceny. Jelikož se vepřové maso objevuje na jídelníčku 

několikrát do týdne, množství zbytků a vyhozených peněz si dokážete představit.  

Návrh komise je zlepšit dochucení a přípravu vepřového masa tak, aby dětem více chutnalo, popř. se 

nabízí i možnost obměnit jídelníček o více bezmasých jídel.  

Za zmínku stojí i připomínka ze strany pedagogů, a to, že některé děti neumí jíst příborem anebo 

nechtějí příbor používat a jí rukama. Těžko si představit, jak takové stolování vypadá, ale věříme, že 

správné použití příboru všichni brzy zvládnou 😊 

Pokud máte nějaký nápad na další zlepšování, neváhejte nám napsat na email: lpirkova@zsuo.cz 

Všechny návrhy budou projednány na další stravovací komisi, která proběhne v dubnu tohoto roku.  

 

Dobrou chuť vám za Stravovací komisi přeje 

      Eva Příleská  

            předsedkyně komise 
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